

Referat den 11. september 2024

Tilstede: Jacqueline, Anders, Dan, Karin, Marie, Susanne og Bente.

Referent: Bente.

- 1) Velkommen til alle, da det er første gang vi er samlet alle sammen.
- 2) Vi holdt et hurtigt møde den 22. august 2024, hvor vi fik bestilt motionsredskaber som vi manglede at få gjort. Det blev 1 ROWER og 1 LAT PUL & Chest Press COMBO, som Christian bestiller.
- 3) Rygter: Vi er blevet enige om at vi med det samme når vi hører noget reagerer på det og hvis det kommer ind i vores fb.gruppe må vi tage stilling til om vi kan få vedkommende slettet i en periode.
- 4) Nye tiltag: Det bliver beboerne der selv skal passe f.eks. Beplantninger, hvis vi bare kan få viceværterne til at fylde f.eks. en beholder op med vand.
- 5) Skraldespande: Vi vil gerne have flyttet skraldespandene fra legepladserne ud til stien, så beboerne kan bruge dem til deres hundeposer og diverse affald. De hundeskraldespande vi har ude på fiskebækparken og fiskebækgårdsvej der er 2 stk i hver side at de kunne blive flyttet så de var i hver ende af vejen og få en på ringriddervej, så kunne det være det ville hjælpe lidt med at folk ville samle op efter deres dyr.
- 6) Træer: De 2 træer der står oppe ved fælleshuset vil vi gerne have fældet, da det ene er helt hult og kan være til fare for at vælte hvis vi får en storm. Så kunne man jo plante et grantræ som man kunne bruge i stedet for vi går ud og køber et hvert år.
- 7) Beplantning: Det er noget vi vil se på sammen, vi vil gå en tur og kigge på hvor man f.eks. kunne plante noget med farver.
- 8) Låge til nye hække: Vi snakker så meget om forskønnelse, så syntes vi det kunne se godt ud hvis vi fik ens låger i stedet for 10 forskellige. Vi tænkte om man kunne lave et samlesæt så beboerne dem der gerne ville have en låge, selv kunne samle lågen og sætte den op samt 1 tegning, så kunne man måske gøre det billigere end hvis en tømrer skulle gøre det.
- 9) Indendørsaktiviteter: Karin vil undersøge om vi måske kunne få festlokalet lidt mere end det vi har nu, så man kunne lave flere forskellige ting.
- 10) Infomationstavle: Vi vil gerne have en informationstavle på alle skraldegårde, hvor vi kan sætte info op til beboerne. Det bliver det info man ikke får i postkasserne f.eks. vi griller på lørdag, kom og vær med.
- 11) Velkommen: Vi kunne godt tænke os, at vi når der kommer nye kan afleverer en folder med hvad der sker her i afdelingen, den vil Susanne godt stå for.
- 12) Forslag: alle forslag beboerne godt vil have bestyrelsen skal se på, skal være skriftlig.
- 13) Beboerne: vi vil ca. hver 3 måned have åbent ca. 1 time før vi holder bestyrelsesmøde, så beboerne kan komme op enten til 1 kop kaffe og en snak.

Formand

Bente kristensen

Referent

Bente Kristensen